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Emne: Spørsmål til ordføreren  
  
I årets budsjett er det satt av 100 000 kr til etablering av blomsterenger og 100 000 kr til 
en tilskuddsordning til innkjøp av el-sykler. 

Det er imidlertid ikke registrert at det er etablert noen blomsterenger i Karmøy 
kommune, ei heller er det registrert at det per dags dato finnes en tilskuddsordning ved 
kjøp av el-sykkel.  

Det tas forbehold om at jeg har «sovet i timen», men det ønskes likevel en oppdatering 
på hvordan disse midlene er brukt, eventuelt hva planene er for disse to prosjektene er 
fremover. 

 

Nils Krog 

Karmøy MDG 
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